
Zápisnica

z verejného rokovania Obecného zastupiteľstva v Podbieli 
zo dňa 18. októbra 2012

Prítom ní:
Zástupca starostu obce -  Slavomír Korčuška
Poslanci : Bc. Pavol Kudzbel, Rudolf Veselý, Dušan Dvorský, Ing. Iveta Kanderková, Pavol Loffaj
Hl. kontrolór : Viera Bebejová
Ďalší prítomní : podľa prezenčnej listiny

K bodu číslo 1 : Otvorenie
Zástupca starostu obce Slavomír Korčuška privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva 
a občanov obce. Skonštatoval, že je  prítomných šesť poslancov, obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné.

K bodu číslo 2 : Schválenie programu rokovania
Zástupca starostu obce oboznámil prítomných s predloženým návrhom programu. Opýtal sa na 
doplňujúce návrhy. Nikto nepredložil návrh na doplnenie programu. Hlasovaním „za“ predložený 
program rokovania bolo 6 poslancov.
Začalo sa prerokovávanie jednotlivých bodov programu.

K bodu číslo 3 : Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice
Do návrhovej komisie zástupca starostu navrhol poslancov Dušana Dvorského a Pavla Loffaja . 
Hlasovaním „za“ Dušana Dvorského bolo 5 poslancov, 1 sa zdržal hlasovania. Hlasovaním „za“ 
Pavla Loffaja bolo 5 poslancov, 1 sa zdržal hlasovania.
Zástupca starostu určil za overovateľov zápisnice Ing.Ivetu Kanderkovú a Bc.Pavla Kudzbela. Za 
zapisovateľa zápisnice určil Mgr.Patríciu Korčuškovú.

K bodu číslo 4 : Úprava rozpočtu obce Podbiel
Zástupca starostu uviedol, že rozpočet bol 04.októbra 2012 jeho rozhodnutím upravovaný na 
základe doterajšieho vývoja príjmov a výdavkov. Upravila sa väčšina položiek, ktoré boli 
prečerpané alebo nedočerpané ešte k 31.08.2012, a zároveň sa prihliadalo na to, čo prinesú ďalšie 
mesiace a čo sa do konca roka bude ešte robiť. K dnešnej úprave rozpočtu dal návrh na úpravu 
položky 717 002 o 299,- € z dôvodu uhradenia faktúry Cestným stavbám za asfaltovanie cesty pri 
kostole vo vyššej sume, ako bolo rozpočtované. Ďalej navrhol vytvoriť položku zo zdroja 41 - 716 
000 v sume 250,- €, čo je  suma na doplatenie projektovej dokumentácie na chodník na Uličke, 
pretože 150,- € už bolo vyplatených za vypracovanie samostatného rozpočtu stavby na úsek po 
„bujarský mostek“ a 100,- € ešte bude nutné zaplatiť, pretože na základe prípravy podkladov pre 
stavebné povolenie na Chodník bolo potrebné prepracovať časť projektovej dokumentácie. Ďalej 
uviedol, že na finančnej komisii niektorí poslanci mali k úhrade faktúry Cestným stavbám 
pripomienky. Vysvetlil, že na zasadaní obecného zastupiteľstva v mesiaci august bývalý starosta
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informoval o svojom zámere na základe sťažností majiteľov domov za kostolom a na základe 
vypracovaného projektu a vydaného stavebného povolenia vyasfaltovať verejné priestranstvo 
k rodinným domom súp.č.187, č. 188 a č. 189. Toto sa mu aj odsúhlasilo uznesením, v ktorom 
nebola stanovená výška, do akej sa majú práce vykonať. Financovanie má byť zabezpečené 
z obecného rozpočtu presunutím z položky spolufinancovania projektu odvodnenia Zámostia, ktorý 
sa v roku 2012 nebude realizovať. Táto akcia sa na základe objednávky starostu Domiňáka aj 
k 31.08.2012 uskutočnila. Starosta oslovil firmu Cestné stavby, s ktorou má obec dlhoročné a 
dobré skúsenosti. Keď nastúpil do funkcie zástupca, prišla faktúra za vykonané práce. Suma však 
z dôvodu vykonaných prác naviac bola vyššia, ako sa pôvodne predpokladalo. Po osobnej 
konzultácii sp.Polakevičom  apo  opätovnej kontrole vykonaných prác sa zistilo, že naozaj išlo 
o väčšie množstvo dodaného materiálu a prác, a tak  sa dospelo ku kompromisu, že sa Obec bude 
spolupodieľať s Cestnými stavbami na tomto navýšení, avšak uhradia sa len tie náklady navyše, 
ktoré boli vynaložené na asfalt. Pretože išlo o materiál, ktorý tam bol skutočne dovezený, položený 
auvalcovaný. Tento priestor slúži občanom, ktorí tam bývajú, ale aj tým, ktorí tadiaľ chodia do 
kostola alebo ho inak využívajú. Cestári sú a boli vždy ochotní obci pomáhať, aj zadarmo, či už pri 
odhŕňaní snehu, alebo poskytnutí posypu v zime. Preto nebol dôvod nedohodnúť sa. Následne 
odovzdal slovo predsedkyni finančnej komisie a otvoril k tomuto bodu diskusiu. Ing.Kanderková 
uviedla, že na zasadnutie finančnej komisie kvôli prerokovávaniu úpravy rozpočtu prizvala aj 
poslancov. Skonštatovala, že v tomto roku boli vykonané 3 úpravy rozpočtu. Prvým rozhodnutím sa 
upravilo asi 15 položiek, druhým tiež asi 15 a tretím okolo 70 položiek. Uviedla, že bývalý starosta 
vždy konzultoval úpravy rozpočtu a oboznámil poslancov o vykonaných úpravách. Ďalej uviedla, 
že na zasadnutí finančnej komisie dňa 3.10.2012 na otázku, či boli vykonané úpravy rozpočtu, 
zástupca starostu vyjadril že nie, dňa 4. 10.2012 bola rozhodnutím č.3 vykonaná zástupcom starostu 
úprava rozpočtu, dňa 5.10.2012 na obecnom zastupiteľstve neboli poslanci informovaní 
o vykonanej úprave rozpočtu. Z rokovania komisie vzišla požiadavka na účtovníčku z dôvodu 
prečerpania položiek predložiť na dnešné rokovanie obecného zastupiteľstva zoznam faktúr 
k niektorým vybraným položkám. Informovala sa, prečo bola 14.10.2012 upravená položka na 
zimnú údržbu, keď v lete nebola vykonaná zimná údržba, a prečo bola v roku 2011 rozpočtovaná 
položka na zimnú údržbu 6.046,- € a v roku 2012 len 1.260,- €. Odpovedala pani Dvorská, ktorá 
predniesla všetky výdavky na túto položku. Ďalej pani Kanderková uviedla, že bola schválená 
položka 717 002 na asfaltovanie v sume 2.500,- €, aj objednávka prác bola na takúto sumu, ale 
v septembri išla úhrada faktúry v sume 2.798,44 €, pričom rozpočet na uvedenú položku bol 
zastupiteľstvom schválený len vo výške 2.500,- €. Povedala, že naviac práce nie sú zmluvne 
dohodnuté. Traja členovia komisie boli „za“ úpravu rozpočtu v tejto položke na sumu 2.798,44 €, 
dvaja navrhli nevykonať úpravu a uložiť hlavnému kontrolórovi preveriť oprávnenosť úhrady 
predmetnej faktúry a zaujať stanovisko k veci. Ďalej sa komisia vyjadrila k potrebe upraviť 
projektovú dokumentáciu a doporučila schváliť novú položku. Ďalej navrhla samostatne hlasovať 
k úprave každej položky. Poslanec Loffaj uviedol, že bol priestor na prejednanie asfaltovania alebo 
sa mala uhradiť faktúra v sume podľa objednávky. Je to ponaučenie, ale treba to „odklepnúť“, keď 
je  to už zaplatené. Zástupca starostu uviedol, že v tomto prípade nešlo o žiadne špekulácie, ale o 
serióznosť z našej strany voči Cestným stavbám a že je presvedčený, že je to v obci prínos. 
Poslanec Kudzbel povedal, že nem á výhrady voči faktúre ako takej, ale voči spôsobu, ako to 
prebehlo. Dodal, že na komisii 03.10. sa to nepreberalo, ani nebola informácia o úprave takého 
počtu položiek. 03.10. sa ešte úprava nerobila, 4.10. upravil zástupca rozpočet a 05.10. boli poslanci 
na zastupiteľstve obídení, lebo o rozsiahlej úprave rozpočtu nebolo zmienené. Bolo to treba 
povedať, lebo dnes sme tu len kvôli 2 položkám. Na tomto miestne upozornil poslanec Kudzbel 
prítomného občana Gabriela Líšku na to, že ak nahráva rokovanie, bolo by dobré upozorniť na to 
aspoň prítomných občanov. Ďalej dal návrh na základe zasadania finančnej komisie uložiť 
hlavnému kontrolórovi obce Podbiel preveriť všetky úhrady položiek mimo rozpočtovaných
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výdavkov a podať správu poslancom. Zástupca starostu uviedol, že na komisii dňa 03.10. hovoril, 
že bude upravovať rozpočet, ale pretože zo zasadnutia 05.10. vzišlo dnešné rokovanie o úprave 
rozpočtu, chcel ich o tom informovať dnes. Poslankyňa Kanderková uviedla, že dňa 3.10. na 
otázku, či bol upravovaný rozpočet odpovedal že nie, 4.10. vykonal zmenu rozpočtu, pričom 05.10. 
zástupca neinformoval o úprave rozpočtu zo dňa 4.10.2012, že sa onej dozvedeli až včera, keď 
žiadala od obecného úradu zoskenované všetky rozhodnutia k úpravám rozpočtu na zasadnutie 
finančnej komisie. Zástupca starostu uviedol, že sa aj v minulosti robili úpravy rozpočtu a starosta 
o tom informoval v mimoriadnych situáciách až následne. Poslanec Dvorský uviedlo, že podľa 
obchodného zákonníka má byť zmluva o dielo, objednávka a faktúra. Nemôže si dodávateľ z nás 
robiť srandu. Preto navrhol vyžiadať dobropis od Cestných stavieb a vyžiadať peniaze uhradené 
navyše späť. Asfaltovame ku vstupným bránam si majú zaplatiť majitelia dvorov. Zástupca starostu 
uviedol, že nie je  potrebné, aby bola v tomto prípade písomná forma zmluvy. Ide o zákazku 
s nízkou hodnotou. V súlade so zákonom o verejnom obstarávam je  dôležité, že je  objednávka 
a dodací list. Poslanec Dvorský povedal, že navrhuje uložiť vyžiadanie dobropisu od firmy a po jej 
vyjadrení sa bude pokračovať v konaní. Hlavná kontrolórka sa k veci vyjadrila, že práce sú urobené, 
treba to schváliť. Na to poslankyňa Kanderková uviedla, že pôvodná faktúra z Cestných stavieb 
bola na 3.400,- €, zástupca starostu „zjednal“ na 2.800,- €, to znamená, že z obecných sme mohli 
zaplatiť aj 3.400,- €. Je to neadekvátne, keď objednávka bola na 2.500,- € anaviac práce nie sú 
zmluvne dohodnuté. Zástupca starostu uviedol, že je treba brať do úvahy služby, ktoré Cestné 
stavby pre obec robia. Na objednávke sa nedalo odhadnúť technicky valcovanie hore kopcom. Do 
diskusie sa nikto viac neprihlásil. Preto dal zástupca starostu hlasovať najskôr o svojom návrhu na 
navýšenie položky 717 002 z 2.500,- € na 2.799,- €. Hlasovaním „za“ boli 2 poslanci, 3 sa zdržali 
hlasovania, 1 poslanec bol proti. Následne dal hlasovať o vytvorení novej položky 41 04 510 
716 000 v sume 250,- € - projektová dokumentácia Chodník pre chodcov Podbiel -  Ulica. 
Hlasovaním „za“ boli 6 poslanci. Ďalej sa hlasovalo o návrhu poslankyne Kanderkovej uložiť 
hlavnému kontrolórovi obce Podbiel preveriť oprávnenosť úhrady faktúry od dodávateľa Cestné 
stavby, a.s., Liptovský Mikuláš a zaujať stanovisko v danej veci do najbližšieho zasadania obecného 
zastupiteľstva a o návrhu poslanca Kudzbela uložiť hlavnému kontrolórovi obce Podbiel preveriť 
všetky úhrady položiek mimo rozpočtovaných výdavkov a podať správu poslancom. Hlasovaním 
„za“ boli 4 poslanci, proti 1 poslanec a 1 sa zdržal hlasovania. Ďalej sa poslankyňa Kanderková 
pýtala na položku realizácia ihriska za KSH, pretože bola navýšená suma na 4.000,- €, pričom bola 
zastupiteľstvom schválená vo výške 3.500,- €. Chcela vedieť, aké faktúry tam boli zaúčtované. 
Vysvetľovala pani Dvorská. Prečítala pripravený zoznam všetkých faktúr. Poslankyňa Kanderková 
uviedla, že finančná komisia k veci nezaujala stanovisko, pretože nemala k dispozícii podklady. 
Pani Dvorská uviedla, že celá položka bola vyčerpaná do 27.08.2012, ešte rozhodnutím bývalého 
starostu a uznesením obecného zastupiteľstva 26.07.2012 bola táto položka upravovaná na sumu 
4.000,- €. Poslanec Loffaj uviedol, že sa dopočul, že šofér, ktorý druhý raz viezol antuku, zaplatil 
pokutu, tak preto bola faktúra za druhú dopravu vyššia ako za prvú. Upozornil, aby sme my 
neplatili za neho túto pokutu. Pani Dvorská uviedla, že faktúra bola len za dopravu a že na internete 
sú všetky faktúry k dispozícii. Ďalej poslankyňa Kanderková uviedla, že sa na základe zápisu 
z finančnej komisie sa informuje na dôvody úpravy prečerpanej položky na folklórne slávnosti. Pani 
Dvorská uviedla, že dnes na obecnom zastupiteľstve všetkým poslancom rozdala podklady, čo bolo 
v súvislosti s touto akciou uhrádzané. Poslanec Kudzbel upozornil na nezrovnalosti v pôvodnom 
rozpočte podľa podkladov, ktoré majú poslanci k dispozícii a ktoré má účtovníčka. Preto pani 
Dvorská preverí tento stav. Poslankyňa Kanderková sa ďalej pýtala na položku ohľadom iných 
kultúrnych akcií. Pani Dvorská prečítala pripravený zoznam výdavkov, ktoré boli na túto položku 
zaúčtované. Ďalej sa poslankyňa Kanderková dotazovala, kde je príjem za obecný ples. Pani 
Dvorská odpovedala, že poslancov o tomto informoval aj bývalý starosta, že tieto peniaze sú 
uschované na osobitnej vkladnej knižke. Ďalej sa poslankyňa Kanderková pýtala na položku
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637 027 správa, odmeny mimo pracovného pomeru a prečítala zápis z finančnej komisie. Bolo 
rozpočtované na sumu 1.700,- €, ale čerpané od začiatku roka 3.205,55 €. Táto položka bola 
upravovaná rozhodnutím zástupcu starostu na sumu 4.000,- €. Na komisii neboli predložené 
doklady k jej čerpaniu, preto pani Dvorská prečítala, čo bolo z tejto položky hradené. Boli to 
dohody o vykonaní práce, kde na základe dotazu poslanca Kudzbela pani Dvorská uviedla, čo títo 
ľudia pre obec vykonávajú. Nemenovala osoby. Uviedla, že bola na Obci Podbiel vykonaná 
kontrola zo Sociálnej poisťovne a dopadla v poriadku. Ďalej uviedla, že osoba, ktorá spravuje 
telocvičňu, mala hodinovú mzdu 3,- €, teraz už len 2,51 €. Poslanec Loffaj sa opýtal, prečo bola táto 
položka minulý rok menšia, či sa nechodilo toľko do telocvične? Pani Dvorská uviedla, že vlani mal 
tento človek odpracovaných menej hodín. Ďalej sa poslanec Dvorský opýtal, či má táto osoba 
hmotnú zodpovednosť, poslanec Loffaj sa pýtal na to, či tam táto osoba musí tráviť toľko času a 
poslankyňa Kanderková upozornila na nižšie podielové dane na budúci rok.
Informácie o poslednej úprave rozpočtu berú poslanci na vedomie.

K bodu číslo 5 : Schválenie zámennej zmluvy na pozemky pod cestou v lokalite Pod Pálenicou
Zástupca starostu uviedol, že obecný úrad naďalej v súlade s uznesením obecného zastupiteľstva 
rieši vysporadúvanie cesty v stavebnej lokalite Pod Pálenicou. Je podpísaná zámenná zmluva so 42 
vlastníkmi, ktorí súhlasili s návrhom Obce Podbiel a v rovnakej hodnote a v rovnakej výmere 
zamenili svoj podiel pod cestou za podiel obce na pozemkoch v iných lokalitách obce. V tejto 
súvislosti je  potrebné v súlade s hotovou zmluvou prijať uznesenie podľa požiadaviek Správy 
katastra Tvrdošín. Zmluvu ste obdržah vm atenáloch na dnešné rokovanie. Požiadal o stanovisko 
predsedov stavebnej a finančnej komisie. Predseda stavebnej komisie pán Kudzbel uviedol, že 
stavebná komisia doporučuje schváliť zámennú zmluvu. Predsedkyňa finančnej komisie pani 
Kanderková uviedla, že finančná komisia doporučuje schváliť zámennú zmluvu. Hlavná 
kontrolórka nem ala k tomuto pripomienky. Zástupca starostu otvoril k tomuto bodu diskusiu. Do 
diskusie sa nikto neprihlásil. Následne prečítal návrh na uznesenie. V súlade s ustanovením § 11 
ods.4 písm.a/ zákona č. 369/1990 Zb. v nadväznosti na § 9a ods.8 písm.e/ zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí hlasovaním „za“ schválenie predloženej zámennej zmluvy bolo 5 poslancov, 1 sa 
zdržal hlasovania.

K bodu číslo 6 : Prerokovanie protestu prokurátora proti VZN Obce Podbiel č.4/2008 
o podmienkach chovu, držania a ochrane psov na území obce Podbiel
Zástupca starostu informoval, že Okresnej prokuratúre v Námestove bol doručený podnet p.Pavla 
Pachníka z Dolného Kubína na preskúmanie súladu VZN obce Podbiel o podmienkach chovu, 
držania a ochrane psov na území našej obce. Za účelom vybavenia podnetu bol prokuratúre 
zapožičaný kompletný spis, na základe ktorého bol vydaný protest prokurátora proti tomuto VZN, 
pretože týmto VZN došlo k rozporu s niektorými všeobecne záväznými predpismi. V súlade so 
zákonom je  potrebné prerokovať tento protest na zasadaní obecného zastupiteľstva a do 30 dní od 
doručenia protestu o ňom rozhodnúť. Predniesol návrh vyhovieť protestu prokurátora v celom 
rozsahu a uložiť Obecnému úradu vPodbieli pripraviť na zasadanie dňa 07.12.2012 návrh 
všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa zruší VZN č. 4/2008. Tento protest prokurátora 
poslanci obdržali v materiáloch na dnešné rokovanie. Otvonl k tomuto bodu diskusiu. V diskusii 
zástupca starostu uviedol, že v súlade s novým zákonom o psoch bude následne pripravený nový 
návrh VZN o psoch. Do diskusie sa nikto viac neprihlásil. Hlavná kontrolórka nemala pripomienky. 
Preto zástupca starostu prečítal návrh na uznesenie. Hlasovaním „za“ vyhovenie protestu 
prokurátora v plnom rozsahu bolo 6 poslancov. Hlasovaním „za“ uloženie Obecnému úradu
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v Podbieli pripraviť na zasadanie dňa 07.12.2012 návrh všeobecne záväzného nariadenia, ktoiým sa 
zruší VZN č. 4/2008, bolo 6 poslancov.

K bodu číslo 7 : Žiadosti
a) Zástupca starostu informoval o žiadosti Spojenej školy internátnej v Námestove o finančný 
príspevok alebo vecné ceny do tomboly. Žiadosť poslanci obdržali v materiáloch na dnešné 
rokovanie a bola prerokovaná na finančnej komisii. Preto stanovisko predniesla jej predsedkyňa 
pani Kanderková. Finančná komisia doporučuje schváliť Spojenej školy internátnej v Námestove 
vecný dar do tomboly v hodnote do 30,- €. Hlavná kontrolórka nemala pnpomienky. Zástupca 
starostu otvoril k tomuto bodu diskusiu. Nikto sa neprihlásil. Preto zástupca starostu prečítal návrh 
na uznesenie. Hlasovaním „za“ vecný dar do tomboly v hodnote do 30,- €“ pre Spojenú školu 
internátnu v Námestove bolo 6 poslancov.
b) Zástupca starostu informoval o žiadosti Petronely Eliášovej, Podbiel č.305 o odkúpenie 

pozemku vo vlastníctve Obce Podbiel. Ide o pozemok vo výmere 17 m2, ktorý sa nachádza pri 
novostavbe jej rodinného domu v Krivom Kúte. Pani Eliášová je už podľa listu vlastníctva 
majiteľkou ostatných parciel, ktoré tvoria stavebný pozemok, ostáva jej s Obcou vysponadať si 
poslednú parcelu. Žiadosť obdržali poslanci v materiáloch na dnešné rokovanie. Bola prerokovaná 
na stavebnej a finančnej komisii. Za stavebnú komisiu predniesol stanovisko poslanec Kudzbel. 
Komisia doporučuje schváliť odpredaj predmetného pozemku. Za finančnú komisiu predniesla 
stanovisko poslankyňa Kanderková. Komisia doporučuje schváliť odpredaj predmetného pozemku. 
Hlavná kontrolórka bola za schválenie predaja. Zástupca starostu otvoril k tomuto bodu diskusiu. 
Nikto sa neprihlásil. Preto zástupca starostu prečítal návrh na uznesenie. V súlade s ustanovením § 
11 ods.4 písm.a/ zákona č. 369/1990 Zb. v nadväznosti na ustanovenie § 9a ods.8 písm.b/ zákona č. 
138/1991 Zb. hlasovaním „za“ predaj pozemku bolo 6 poslancov.

K bodu číslo 8 : Interpelácie poslancov a občanov
Poslanec Kudzbel požiadal obecný úrad, ak je to technicky možné, aby bolo jeho stanovisko, ktoré 
je  súčasťou zápisnice z predchádzajúceho zasadania obecného zastupiteľstva, upravené do 
čitateľnejšej podoby. Poslanec Dušan Dvorský sa opýtal, prečo nie je  súčasťou uznesenia č.7/2012 
aj projektová dokumentácia na elektriku v lokalite Pod Pálenicou. Zástupca starostu vysvetlil, že 
tento projekt si vie poriešiť Stredoslovenská energetika sama na základe pripojení. Ďalej poslanec 
Dvorský doporučil, aby aspoň počas nadchádzajúcich sviatkov dušičiek bola na cintoríne služba, 
pretože ľudia nerešpektujú, že veľký kontajner nie je  bioodpad. Je tam kompostovisko, zamestnanec 
to bude koordinovať. Doporučil aj vyhlásenie v obecnom rozhlase, aby sa odpad triedil. Ďalej 
uviedol, nech sa v obci dávajú konáre na jedno miesto a potom treba zapožičať štiepkovač 
a štiepkami kúriť v hale. Zástupca starostu uviedol, že chodia pracovníci a upratujú okolo 
kontajnerov na cintoríne a že budú aj občania upozornení na povinnosti. Poslanec Veselý sa opýtal 
na veľkoobjemový kontajner za halou. Zástupca starostu uviedol, že bude ešte jeden poskytnutý za 
halu a z cintorína pred sviatkami vyvezený. Ďalej sa poslanec Veselý informoval na kamión, ktorý 
parkuje pri škole. Zástupca starostu uviedol, že mal rokovanie s dopravným inšpektorátom ohľadne 
riešenia dopraveného značenia na zákaz vjazdu nákladným vozidlám. Z občanov vystúpil pán 
Gabriel Líška a uviedol na adresu poslanca Kudzbela, že „ak nahrávam, to je  moja vec“, zápisnicu 
si prečíta na internete , nahrávať by mal niekto iný, aby sa nezabúdalo, kto čo kedy povedal. Ďalej 
vystúpil pán Rastislav Malatinka, ktorý chcel vysvetlenie okolností ohľadne faktúry za asfaltovanie.
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K bodu č.9 : Záver
Zástupca starostu obce vyzval prítomných poslancov, aby sa pomaly začali zamýšľať nad 
budúcoročným rozpočtom, nad návrhmi VZN o daniach a pozval ich na posedenie s dôchodcami. 
Poďakoval prítomným poslancom a občanom obce za účasť a ukončil rokovanie obecného 
zastupiteľstva.

Overovatelia zápisnice: Ing. Iveta Kanderková

Bc. Pavol Kudzbel

Prílohy : - uznesenie číslo 8/2012
- pozvánka 1 ks
- prezenčná listina 2 ks
- rozpočet
- zámenná zmluva
- protest prokurátora
- žiadosti

starosta obce 
v zastúp.Slavomír Korčuška

Zápisnica má 6 strán na 6 listoch.


